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Адрес Syntarqui S.a.S 
Via Cervino 6D 
21050 Gorla Maggiore

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
LIGHT TRANSMITTANCE AND ACOUSTIC FABRICS

A new generation of high tech fabrics with unique finishings and coatings. High performance technical fabrics in PTFE and PDVF for interior and
exterior applications. High light transmittance, acoustic, aesthetic and functional properties. Very good UV and tear and a low weight/surface ratio.
Tested and approved ASTM, EN ISO, DIN fabrics.

LAMINATED SAFETY GLASSES

Flat and curved special laminated glass for interior and exterior applications. Decorated glass, heated glass, liquid crystal glass and with special
technical fabrics and many other products. Simple and sophisticated aesthetic and technical applications, technologies to control heat and filter light.
Bulding glass with patented grips and chemical tempering to control and keep out the humidity.

WOVEN FABRICS

Stainless steel, aluminium, bronze and other metals and alloys for interior and exterior architectural applications. Cover, separate, coat, close and
create new volumes and thousands other occasions for revolutionary and always new creations. A wide range of woven standard fabrics and
customization for specific projects.

METAL MELTED TILES

Indoor wall ceramic metal melted tiles. Gold, copper , bronze, aluminium, silver and many other alloys. Smooth or embossed surfaces with dimensions
starting 2,5 x 2,5 cm mosaic to large 50x 50 cm and customized sizes. Colour research for elegant, resistant and reliable surfaces for sophisticated,
aesthetic precious and exclusive solutions.

Company Profile of Syntarqui S.a.S

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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